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 گزارش دیدار شورای مرکزی انجمن صنفی با ریاست محترم دانشگاه

 با رئیس محترم 1397در سال  اولین دیدار شورای مرکزی انجمن صنفی اعضای هیأت علمی دانشگاه تبریز

انتظارات ها و صورت گرفت. در این جلسه درخواست 8/2/97ای روز شنبه دانشگاه در ادامه دیدارهای دوره

ت حراس تعامل اداره محترم ازجملهمطرح و در خصوص مسائلی  صنفی اعضای هیأت علمی دانشگاه تبریز

های غیر ضروری در دانشگاه، رهیز از هزینهبا اعضای هیأت علمی، پاز طریق معاونت محترم آموزشی دانشگاه 

ه یمباه، های ملی و بین المللی دانشگ در برنامه دانشگاهی استفاده از افراد دارای وجاهت علمی و مقبولیت

 و صندوق همکاران هیأت علمی، تعدیل شرایط تمدید قرارداد پیمانیتکمیلی بازنشستگان، مشکل تغییر

 ینانآقای دکتر کوزه ک .های دانشگاه در سراسر وقت اداری بحث و تبادل نظر شدبودن کتابخانهضرورت باز 

کمیته  یتغییر و اصلاح رویهتوجه ریاست محترم دانشگاه به مسئله از رئیس شورای مرکزی هم در این جلسه 

 تشکر و قدردانی کردند.  دانشگاه جذب

ت علمیشورای مرکزی انجمن صنفی اعضای هیأدبیرخانه   

دانشگاه تبریز                                                                  


